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Verandering voor Vooruitgang 
 
Op 25 mei zijn er Vlaamse, federale en Europese verkiezingen. We hoeven u niet meer te 
vertellen dat deze 'moeder aller verkiezingen' van essentieel belang is voor de richting die 
Vlaanderen de volgende jaren uit zal gaan. 
 
De N-VA heeft de voorbije 5 jaar in de Vlaamse regering bewezen een betrouwbare 
partner te zijn: begroting in evenwicht, slanker (en dus goedkoper) overheidsapparaat, 
kordaat integratiebeleid. De komende legislatuur willen we ons onderwijssysteem 
optimaliseren (zonder alles te willen hervormen), wonen betaalbaar houden (ook voor 
jonge gezinnen), en investeren in gezinnen via o.a. meer kinderopvang en een gelijke 
kinderbijslag voor elk kind. 
 
Op het federale niveau moet er een complete omslag komen. Werken en ondernemen 
moet opnieuw lonend worden. We gaan voor een verlaging van de personenbelasting en 
het verkleinen van het verschil tussen brutoloon en nettoloon. Op vlak van veiligheid en 
justitie willen we meer politie op straat en vragen we de uitvoering van elke straf. En 
uiteraard moet de begroting kloppen: een tijdelijke bevriezing van de overheidsuitgaven 
is daarom nodig. 
 
De N-VA staat ook voor een warme samenleving. We pleiten daarom voor een verhoging 
van het leefloon tot de Europese armoede-norm.Tegelijk zetten we sterk in op het 
begeleiden van werklozen: een job is de beste bescherming tegen armoede en isolement. 
Kinderarmoede heeft onze bijzondere aandacht en willen we op alle fronten aanpakken. 
 
De N-VA heeft de expliciete ambitie om op alle beleidsniveaus, Vlaams en federaal, mee te 
regeren. Maar de traditionele partijen zullen het ons niet gemakkelijk maken. Daarom telt 
letterlijk élke stem. We willen u dan ook vragen: overtuig uw familie, vrienden en 
kennissen om te stemmen voor de N-VA: om te stemmen voor verandering voor 
vooruitgang! 
  

In deze nieuwsbrief vindt u zoals steeds een 
selectie van het werk in de afgelopen maand van 
onze gemeenteraads- en OCMW-fractie. Veel 
leesplezier. 

 
Siegfried Bracke, voorzitter gemeenteraadsfractie 

siegfried.bracke@nvagent.be 
 

Ronny Rysermans, voorzitter OCMW-fractie 
 ronny.rysermans@nvagent.be 
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UIT HET OCMW 

Stadsbestuur wil minder Nederlands op school 
  
De afgelopen maand kondigde de groene schepen Decruynaere aan dat ze op de 
stadsscholen het gebruik van de thuistaal door kinderen van allochtone afkomst wil 
stimuleren. Wat de N-VA betreft is dit een compleet verkeerd signaal: het stadsbestuur 
moet integendeel 200% inzetten op Nederlandse taalverwerving en op het aanmoedigen 
van het gebruik van het Nederlands.  
 
Hoe meer je je Nederlands oefent, hoe beter je Nederlandse taalkennis zal zijn. Dat is de 
evidentie zelf, eenvoudig boerenverstand. Iets anders beweren (al dan niet 'ondersteund' 
door ivoren-toren-academici) is onzin. Een goede kennis van de Nederlandse taal is  
essentieel om te slagen in onze samenleving: zonder Nederlands geen diploma en veel  
minder kansen op de arbeidsmarkt.  
Zonder gemeenschappelijke taal ook  
geen Gentse stadsgemeenschap. 
    
Siegfried Bracke 
siegfried.bracke@nvagent.be 

 
  Reactiesnelheid politie ondermaats 
 
  Onlangs nam een bezorgde Gentenaar contact op met Helga Stevens. De man 
  stelde om 17u vast dat in zijn straat drie verdachte personen probeerden in 
te breken in een woning: met bruut geweld beukten ze de voordeur in. Onmiddellijk belt 
hij als verantwoordelijke burger de politie: agenten zullen ter plaatse komen. 
 
1 uur later: nog geen agenten gezien. De man belt opnieuw de politie met de dringende 
melding dat de inbrekers op het punt staan met buit en al te verdwijnen via de tram. Pas 
een half uur later - en anderhalf uur na de eerste melding -  daagt er eindelijk politie op. 
De inbrekers zijn ondertussen al lang weg. Reactie agenten: we hadden andere dingen te 
doen. De burger in kwestie is geschokt.  
 
Burgemeester Termont verkondigde nochtans al herhaaldelijk dat het kordaat aanpakken 
van woninginbraken een prioriteit is. Niet dus blijkens deze casus. Helga zal deze 
mistoestand in de gemeenteraad aanklagen.  
 
Helga Stevens 
helga.stevens@nvagent.be 
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Groeiende onrust over Gents sportbeleid 
 
Sport is in principe niet meteen een zwaar politiek geladen onderwerp. Maar toch groeit 
het onbehagen over de aanpak van schepen van sport Tapmaz (sp.a). "Er zijn nu al 
verschillende sportdossiers op de gemeenteraad gepasseerd en ik moet zeggen dat het 
niet de juiste kant uitgaat”, zegt Sandra van Renterghem.  
 
Bijvoorbeeld in het dossier van het zwembad ROSAS houdt de schepen de burgers al 
maanden aan het lijntje. Gaat het zwembad dicht zoals het stadsbestuur zonder overleg 
heeft beslist? Of aanvaardt men het voorstel van de gebruikers die willen meehelpen om 
het zwembad te redden?  
 
Ook bij sportclubs die voetballen op terreinen  
van de stad groeit de ongerustheid. De schepen  
heeft in de kranten zwaar uitgehaald naar de  
Gentse provinciale voetbalclubs  en kondigde aan  
dat hij al de  lopende huurcontracten wil herbe- 
kijken en allerhande voorwaarden wil opdringen.  
 
"Van alles van bovenuit opleggen zonder overleg  
met de vele vrijwilligers die de clubs draaiende  
houden, getuigt van weinig respect en weinig  
liefde voor sport", besluit Sandra.  
 
Sandra Van Renterghem 
sandra.vanrenterghem@nvagent.be 
 

Een stadsbestuur met lood in de schoenen 
 
Dit college blijft het moeilijk hebben om knopen door te hakken. Zo blijft het wachten op het 
cruciale personeelsbehoeftenplan dat doorlicht hoeveel personeel er op elke stadsdienst 
nodig is. Zelfs een gewone oplijsting van het aantal personeelsleden per dienst is nog altijd 
niet voorgelegd. Isabelle De Clercq  vroeg waar het  personeelsbehoeftenplan blijft. De 
schepen antwoordde dat het pas in december  zal klaar zijn.  
 
  Op dat moment zal dit stadsbestuur al twee volle jaren (!) aan de macht zijn.  
  Nochtans is dit plan een cruciaal document om  het personeel meer efficiënt in  
  te zetten en de broodnodige besparingen te realiseren. Tegelijk blijven ook de  
  duizenden personeelsleden van de stad en haar satellieten in onzekerheid.  
 
  “Dit schepencollege lijkt nog steeds lood in de schoenen te hebben”, besluit  
  Isabelle, “en daar zal voor de verkiezingen allicht geen beterschap in komen.” 
   
  Isabelle De Clercq 
  isabelle.declercq@nvagent.be 
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‘Fietsstad’ Gent maakt van deelfietsen geen prioriteit 
 
Deelfietsen - zoals de Villo’s in Brussel, de Antwerpse Velo’s of Li Bia Vélo in Namen - zijn 
populair. In deze drie steden rijden duizenden mensen dagelijks met een gehuurde fiets. 
Gent loopt op dit vlak achter: er zijn nog geen deelfietsen die voor iedereen toegankelijk 
zijn. En nu blijkt nog eens dat  het toekomstige proefproject dat de stad onlangs 
aankondigde een zeer mager beestje is. Amper 75 fietsen en  
slechts 10 fietsstations! De gebruiker moet de fiets ook zelf  
terugbrengen naar het vertrekstation, de fiets elders achter- 
laten - zoals in de genoemde steden wel kan - is geen optie.  
Weinig flexibel dus. 
 
Gert Robert vroeg de schepen hoe het komt dat Gent op dit  
vlak zo weinig ambitie heeft. De schepen stelde dat de stad  
geen middelen heeft voor een groter initiatief. "Geef mij 1,5  
miljoen euro en ik organiseer onmiddellijk een groots project",  
spotte hij. Gert wees er fijntjes op dat de schepen vijf miljoen 
 euro per jaar verwacht van een reclamecontract voor de schuil- 
huisjes. "Dit zijn nieuwe inkomsten, dus als het stadsbestuur  
echt voor de fiets wil kiezen, is het nodige geld wél voorhanden",  
besloot Gert. 
 
Gert Robert 
gert.robert@nvagent.be 
 

Voederverbod voor dieren 
 

Gecontacteerd door buurtbewoners vroeg Faruk Demircioglu aan de schepen voor milieu 
aandacht voor de naleving van het stedelijke voederverbod voor dieren op een speelplein 
in Wondelgem. Goedmenende bewoners en passanten geven er vaak vogels eten, maar dit 

zorgt voor allerlei vormen van overlast: uitwerpselen op huizen, aantrekken van 
ongedierte, enz.    

 
De schepen beloofde de bevoegde dienst opdracht te geven maatregelen te nemen. 
Mensen die voederen zullen ter plaatse aangesproken en gesensibiliseerd worden. 

Buurtbewoners zullen een affiche voor het raam te hangen. Er zal in de omgeving een 
folder over de problematiek in de bus gestoken worden. Indien nodig komt er op het plein 

zelf ook een infobord. Faruk volgt nu op of de toegezegde maatregelen ook uitgevoerd 
worden. 

 
Faruk Demircioglu       

           faruk.demicioglu@nvagent.be         
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  Het spookbruggetje aan de Watersportbaan 
 
  “Wanneer komt het er, het lang beloofde bruggetje over de zijarm van de  
  Watersportbaan?”, vroeg Guido Meersschaut in de commissie openbare  
  werken. Roeiers, lopers en fietsers wachten al  jaren op de bouw van deze  
  brug.  De constructie in de vorm van een kano moest in de zomer van  
  2012  klaar zijn, maar door technische problemen is dat niet gelukt. De 
schepen beloofde vorig jaar een nieuw bestek klaar te hebben tegen half 2013, maar een 
jaar later is dat nog steeds niet voorgelegd aan de gemeenteraad. De schepen antwoordde 
dat hij nu hoopt met de werken te kunnen starten in het voorjaar van 2015. “Dat hopen we 
dan maar samen met u”, besloot Guido, "Maar dat iets eenvoudigs als de bouw van een 
kleine voetgangers- en fietsersbrug jarenlang aansleept, is alweer een voorbeeld van 
de paarsgroene trein der traagheid."   
 
Guido Meersschaut 
guido.meersschaut@nvagent.be 
 
 

 

N-VA-voorstel voor samenwerking tussen DKO en amateur-
muziekverenigingen positief onthaald 
 
In de commissie onderwijs vroeg Karlijn Deene aandacht voor de samenwerking tussen 
het DKO (deeltijds kunstonderwijs) en de Gentse amateur-muziekverenigingen. Voor een 
leerling aan een muziekacademie is het wettelijk mogelijk om het verplicht vak samenspel 
te vervangen door het lidmaatschap van een erkende muziekvereniging. In vele gemeenten 
worden leerlingen aangemoedigd om gebruik te maken van deze “vrijstelling” door ze 
bijvoorbeeld lid te laten worden van het plaatselijke harmonieorkest. Maar in het Gentse 
DKO wordt deze mogelijkheid nauwelijks gepromoot: tot nu toe heeft geen enkele leerling 
van deze vrijstelling gebruik gemaakt.  

Karlijn vroeg de schepen om hier iets aan te doen. De  maatschappij investeert sterk in 
goede opleidingen aan het DKO. Het is dan ook jammer dat weinig leerlingen de stap zetten 
naar het verenigingsleven. Helemaal jammer is dat vele leerlingen na hun opleiding 
stoppen met muziek. Karlijn verwees naar de stad Aalst waar onlangs onder impuls van 
schepen Karim Van Overmeire (N-VA) een samenwerkingsovereenkomst is gesloten 
tussen het DKO en de Aalsterse muziekverenigingen.  
 
De Gentse schepen was positief over het voorstel van  
Karlijn. Zij wil de samenwerking tussen het DKO en de  
Gentse muziekverenigingen stimuleren en zal zo snel  
mogelijk hiervoor een overleg organiseren. 
 
Karlijn Deene 
karlijn.deene@nvagent.be 
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De nieuwe beleidsnota seniorenbeleid 
 
In april stelde paarsgroen haar nieuwe beleidsnota seniorenbeleid voor. Ronny Rysermans 
en Elke Sleurs erkennen dat daar een aantal goeie punten inzitten: het streven naar een 
hechte samenwerking tussen stad en OCMW, een wijkgerichte aanpak, inzetten op het 
samenbrengen van jongeren en ouderen (zogenaamde intergenerationele projecten), de 
bestaande clubhuizen voor senioren een meer open karakter geven, en ruime aandacht 
voor het bestrijden van sociaal isolement.  
 
Maar er zijn ook zaken waar de N-VA-fracties zich niet achter kunnen scharen. Zo vindt 
OCMW-voorzitter Coddens (sp.a) het niet nodig om rekening te houden met de 
aandachtspunten van de seniorenadviesraad:  geen enkele aandacht dus voor het thema 
veiligheid, geen aandacht voor levenslang leren, geen aandacht voor de werking van 
bestaande seniorenorganisaties. 
 
Problematisch is ook de sterke focus op wat heet 'interculturaliseren': daarbij pleit men er 
onder andere voor dat met allochtone senioren in de eigen thuistaal (Turks, Bulgaars, enz.) 
zou moeten kunnen gecommuniceerd worden. Het stadsbestuur zou in de plaats daarvan 
beter ook hier voluit inzetten op Nederlands leren: zó doorbreek je isolement en breng je 
mensen samen. 
 
Tenslotte ontbreekt het in de nota aan meetbare objectieve evaluatiecriteria. Op het einde 
van de legislatuur zal dus maar moeilijk kunnen uitgemaakt worden of het seniorenbeleid 
er op voor- of achteruit zal gegaan zijn. Wel makkelijk zo voor de meerderheid. 
 
Ronny Rysermans, voorzitter OCMW-fractie  
ronny.rysermans@nvagent.be 
 
Elke Sleurs 
elke.sleurs@nvagent.be 
 

  Kwaliteitsvolle en goedkope medicatie 
 
  Raadslid Eric Wauters merkte op dat de prijzen die het OCMW betaalt voor  
  de medicatie die ze in haar rusthuizen aanbiedt toch wel aan de hoge kant  
  zijn. Onderzoek wees uit dat het OCMW onvoldoende de concurrentie  
  tussen farmaceutische bedrijven laat spelen om zo scherpere prijzen te  
  bedingen. Dit is niet alleen onverstandig omgaan met het belastingsgeld van 
de burger, het jaagt de OCMW-rusthuisbewoners ook onnodig op kosten. De N-VA-fractie 
pleit er dan ook voor om de markt meer te laten spelen. Op die manier betalen 
rusthuisbewoners een faire prijs voor hun medicatie. Tegelijk kan het OCMW middelen 
uitsparen die elders kunnen ingezet worden.  
 
Eric Wauters 
eric.wauters@nvagent.be 
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CONTACT? 
 

De gemeenteraadsfractie kan u steeds bereiken via: 
 

De OCMW-fractie kan u steeds bereiken via: 
 

Sint-Niklaasstraat 27/204 
9000 Gent 
Tel: 09 266 54 70 
Fax: 09 266 54 71 
E-mail: fractie.n-va@gent.be 

Onderbergen 80 
9000 Gent 
Tel: 09 266 97 51 
E-mail: n-va.fractie@ocmwgent.be 
 

 

 
De contactinformatie van alle individuele raadsleden is terug te vinden op de webstek van de Gentse afdeling 
(www.n-va.be/gent). 
 
Portretfoto’s door Eddy Ooms 
 

 
MEER INFO?  
 
Via de webstek van de Gentse afdeling is ons werk in de gemeente- en OCMW-raad op de voet te volgen: www.n-va.be/gent  

- persberichten 
- initiatieven opgepikt in de media 
- opiniestukken 

 
Raadpleeg ook onze facebookpagina: www.facebook.com/NVAGent 
 

Werkbezoek rusthuis De Vijvers 
 
De OCMW-fractie bracht afgelopen maand een werkbezoek aan woonzorgcentrum (WZC) 
De Vijvers in Ledeberg. De raadsleden hadden er ook een gesprek met de directeur over 
de werking van het centrum en zijn visie op seniorenbeleid. Er was een duidelijke 
consensus over de beleidskeuze om senioren zo lang als mogelijk op een kwalitatieve 
manier thuis te laten wonen. Dat is ten andere ook wat de meeste oudere mensen zelf 
wensen.  
 
In de OCMW-raad zal de N-VA dan ook  
blijven benadrukken dat maximaal ingezet  
wordt op maatregelen die het thuis blijven  
wonen van senioren ondersteunen. En dat  
hier voldoende financiële middelen voor  
vrijgemaakt worden. 
 
Els Roegiers 
els.roegiers@nvagent.be    
   


